
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr VII/2024 

VII Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 29 sierpnia 2024  

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2024 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 19:15 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bojkowski 

2. Krzysztof Cykowski 

3. Dominika Drążek 

4. Tomasz Gala 

5. Michał Kuciński 

6. Elżbieta Kuzdrowska 

7. Piotr Mazurkiewicz 

8. Jan Michalski 

9. Marcin Patrys 

10. Adam Pestka 

11. Andrzej Pochopień 

12. Sylwia Szklorz 

13. Piotr Szmidt 

14. Anna Wojciuk-Nowak 

15. Agnieszka Zawadzka 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski otworzył VII sesję Rady Miejskiej  

w Tułowicach. Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są 

transmitowane na żywo, nagrywane i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk, a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie 

internetowej Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty, przypomniał zasady zgłaszania chęci 

zabrania głosu. Stwierdził kworum, następnie powitał przybyłych na sesję. 

Głosowano w sprawie: 

 

Sprawdzenie obecności. 

 

 

 



Wyniki głosowania 

 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

OBECNY (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 

Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNY (1) 

 

Tomasz Gala 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski powiedział, że propozycję porządku obrad 

wraz z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja, odczytał porządek 

obrad następnie zapytał, czy są wnioski o jego zmianę. Brak wniosków. 

3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Miejskiej z dnia 27 czerwca 2024 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski powiedział, że protokół został Radnym 

wysłany zgodnie ze statutem. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Miejskiej z dnia 27 czerwca 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 

Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Tomasz Gala 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

 



4. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Miejskiej z dnia 9 lipca 2024 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski powiedział, że protokół został Radnym 

wysłany zgodnie ze statutem. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Miejskiej z dnia 9 lipca 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 

Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Tomasz Gala 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

 

5. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miejskiej z dnia 18 lipca 2024 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski powiedział, że protokół został Radnym 

wysłany zgodnie ze statutem. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miejskiej z dnia 18 lipca 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 

Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 



NIEOBECNI (1) 

 

Tomasz Gala 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu  

i Spraw Gospodarczych Rady Miejskiej w Tułowicach oraz jej składu osobowego. 

 

Wiceprzewodniczący odczytała projekt uchwały, wobec braku pytań przystąpiono do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Spraw 

Gospodarczych Rady Miejskiej w Tułowicach oraz jej składu osobowego.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 

Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, Sylwia 

Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Adam Pestka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Tomasz Gala 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr VII/34/2024 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Tułowicach oraz jej składu osobowego. 

 

Wiceprzewodniczący odczytała projekt uchwały, wobec braku pytań przystąpiono do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej  

w Tułowicach oraz jej składu osobowego.  

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 

Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, Sylwia 

Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Adam Pestka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Tomasz Gala 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr VII/35/2024 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Tułowicach oraz jej składu osobowego. 

 

Wiceprzewodniczący odczytała projekt uchwały, wobec braku pytań przystąpiono do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Tułowicach oraz jej składu osobowego. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Michał Kuciński, Elżbieta 

Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Tomasz Gala 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 



Uchwała nr VII/36/2024 

 

10. Informacja dotycząca "Sprawozdania finansowo-gospodarczego z działalności 

ZGKiM oraz informacja o stanie za rok 2023". 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odniósł się do Sprawozdania, Radni Michał Kuciński i 

Krzysztof Cykowski zabrali głos w tym temacie. 

 

11. Sprawozdanie Komisji Rady z prac wykonanych w II kwartale 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji: 

Skarg, Wniosków i Petycji Sylwia Szklorz 

Rewizyjnej – Dominika Drążek, 

Spraw Społecznych - Elżbieta Kuzdrowska. 

Budżetu i Spraw Gospodarczych - Agnieszka Zawadzka 

przedstawili sprawozdania z prac wykonanych w II kwartale 2024 r. 

 

12. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w II kwartale 2024 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski przedstawił statystyki dotyczące prac Rady, 

podkreślił wysoką frekwencję Radnych na posiedzeniach.  

 

13. Informacja sołtysów o istotnych dla sołectwa sprawach w II kwartale 2024 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski poprosił Sołtysów o przedstawienie sprawozdań. 

Sołectwo Skarbiszowice – Radna Agnieszka Zawadzka - Prezentacja Multimedialna, 

Sołectwo Tułowice Małe – Radna Agnieszka Zawadzka, 

Sołectwo Szydłów – Sołtys Bartosz Wachowski, 

Sołectwo Ligota Tułowicka – Radna Sylwia Szklorz, 

Przerwa w obradach 

Sołectwo Goszczowice – Sołtys Andrzej Pochopień - Prezentacja Multimedialna 

9. Informacja dotycząca przygotowania placówki Publicznej Szkoły Podstawowej w Tułowicach 

i Publicznego Przedszkola w Tułowicach do nowego roku szkolnego 2024/2025. 

 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej Justyna Paszkowska przedstawiła informację dotyczącą 

przygotowania placówki do nowego roku szkolnego. 

 

Dyrektor Publicznego Przedszkola w Tułowicach Katarzyna Nowak-Lach przedstawiła informację 

dotyczącą przygotowania placówki do nowego roku szkolnego 

 

14. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił sprawozdanie z działalności, między innymi dziękując za 

organizację Dożynek, odniósł się również do pytań dotyczących transportu. 

 

 

 



15. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski przedstawił sprawozdanie, wspominając między 

innymi wizytę w niemieckim mieście partnerskim. 

 

16. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący poprosił o odczytanie złożonych interpelacji i wniosków: 

Radna Elżbieta Kuzdrowska w sprawie poprawy bezpieczeństwa na ulicy Kościelnej. 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał interpelacje złożone przez Przewodniczącego 

Rady Tomasza Galę w sprawie utworzenia wyróżnienia – nagrody dla osób związanych z Gminą 

Tułowice, promowanie przedsiębiorców prowadzących działalność na terenie Gminy poprzez 

przyznanie tzw. zielonego certyfikatu oraz w sprawie zmiany budżetu poprzez zwiększenie o 6 tys. zł. 

środków na ochronę zwierząt. 

 

Następnie oddał głos mieszkańcom Tułowic w zakresie ochrony zwierząt w Gminie Tułowice. 

W dyskusji udział wzięli: 

Burmistrz Andrzej Wesołowski, Radny Michał Kuciński, Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski, 

Mieszkanki Tułowic 

 

17. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

 

Wiceprzewodniczący poprosił Radną Agnieszkę Zawadzką o odczytanie pisma otrzymanego od 

Wojewody Moniki Jurek, następnie przedstawił inne pisma otrzymane w ostatnim okresie. 

 

18. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z Radnych oczekuje odpowiedzi. Brak. 

 

19. Wolne wnioski. 

 

Radny Michał Kuciński poprosił o zmiany w porządku obrad w przypadku obecności na sesji 

mieszkańców wnioskujących o udzielenie głosu i wysłuchania ich na początku obrad. 

 

Mieszkanka Tułowic zapytała o budowę parkingu na osiedlu mieszkaniowym, wyraziła 

zaniepokojenie wyziewami z firmy pracującej z aluminium, zapytała  o  zatrudnienie drugiego lekarza 

w ośrodku zdrowia w Tułowicach. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski udzielił odpowiedzi na pytania Mieszkanki. 

 

Radny Piotr Szmidt przekazał prośbę mieszkańców o: 

1.  przymocowanie znaków drogowych w okolicy świetlicy i remizy,  

2. zobowiązanie właściciela nieruchomości obok remizy o przycięcie gałęzi swoich drzew 

zasłaniających znaki drogowe, 

3. montaż lustra poprawiającego widoczność na skrzyżowaniu ulicy Kościelnej i Sportowej, 

4. ogrodzenie stawu, przy starym boisku, 

5. przygotowania przez ZGKiM krótkiego wyciągu z taryfy w zakresie opłaty abonamentowej, 

6. usunięcie korzenia drzewa z placu zabaw, 



7. podjęcie czynności w celu zapobiegania zalewania ściekami sanitarnymi z przepompowni 

posesji przy ulicy Opolskiej 9. 

Radny Adam Pestka:  

1. poprosił o umożliwienie spotkania z prezesami klubów i stowarzyszeń sportowych, w temacie 

określenia celów na rok 2024/2025 oraz trudności w ich realizacji, 

2. przekazał podziękowania Klubu Mluks Tułowice za udzielenie dofinansowania do obozu 

sportowego, 

3. przekazał zaproszenie Mluks Tułowice na 20- lecie Klubu 20-21 września. 

Radna Dominika Drążek przekazała propozycję organizacji regularnych spotkań, co najmniej 

raz na kwartał z pracownikiem zajmującym się dofinansowaniami zewnętrznymi. 

Radny Andrzej Bojkowski złożył wniosek o budowę chodnika od budynku 16 do 16A przy ulicy  

1 Maja a w przyszłości dalej w stronę kościoła. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poprosił Panią Dyrektor Szkoły Podstawowej o zorganizowanie 

zbiórki karmy dla zwierząt.  

W odpowiedzi Dyrektor przypomniała, że w Szkole działają dwa wolontariaty, które stale zbierają dla 

zwierząt, dzieci z domów dziecka oraz domów samotnej matki i dziecka. W zbieraniu karmy 

uczestniczy również Przedszkole, zostaje ona wywieziona do Schroniska do Opola, ponieważ 

wcześniej nikt z Gminy nie zgłosił zapotrzebowania. 

Radny Michał Kuciński zasugerował, aby przed zorganizowaniem zbiórki nawiązać kontakt  

z osobami zajmującymi się dokarmianiem zwierząt celem ustalenia jakości karmy.  

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej Justyna Paszkowska zaprosiła na uroczyste rozpoczęcie roku 

szkolnego. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski podał terminy: 

wspólne posiedzenie Komisji 23 września br. o godz. 16:30, sesja 26 września br. o godz. 16:30 

 

20. Zakończenie obrad. 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski 

zamknął obrady VII sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Wiceprzewodniczący Rady 

Krzysztof Cykowski 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


